
 

BRM.0002.12.2023 

 

P r o t o k ó ł  nr  LXXV/2023 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 27 listopada 2023 r.  
w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

 

........................................................................................................................................ 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 1002 otworzył LXXV 

sesję Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 23 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Sesji przewodniczył: Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI. 

 

Sekretarz obrad: Jarosław Mrówczyński. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy ktoś chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad? Nie widzę  

chętnych do zabrania głosu.  
 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad. 
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LXXIV sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad.  

5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania uchwał 

Rady Miejskiej Inowrocławia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry 

na terenie Miasta Inowrocławia (Spółka pod nazwą Bookmacher Sp. z o.o.): 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry 

na terenie Miasta Inowrocławia (Spółka pod nazwą Medella S.A.): 

− jak w punkcie 6. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry 

na terenie Miasta Inowrocławia (Spółka pod nazwą Zjednoczone Przedsiębiorstwa 

Rozrywkowe S.A.): 

− jak w punkcie 6. 

9. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (I): 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

10. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (II): 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

11. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z LXXIV sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Waldemar Kwiatkowski – sekretarz obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej Inowrocławia 

z 30 października 2023 r. : 

Poinformował, że zapoznał się z protokołem, który odzwierciedla przebieg sesji 

i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie  1 - Przyjęcie protokołu z LXXIV sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 2 do protokołu. 

 

Ad 4. Wybór sekretarza obrad: 
   

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję pana radnego Jarosława Mrówczyńskiego. 
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pan radny wyraża zgodę? 
 

Jarosław Mrówczyński – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 2  -  wybór sekretarza obrad (Jarosław Mrówczyński):  
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad został pan radny Jarosław Mrówczyński. 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Zapytania 

do informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 

 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji 

kasyna gry na terenie Miasta Inowrocławia (Firma pod nazwą Bookmacher 

Sp. z o.o.): 
 

Szanowni Państwo, nie będą poddawał pod głosowanie wniosku o przedstawienie 

kolejnych projektów uchwał w jednym wystąpieniu. Zrobię to według punków. 

Chodzi tutaj o jedno miejsce, tylko mamy 3 różne wnioski (od 3 podmiotów). Który   

z tych podmiotów otrzyma zgodę na prowadzenie takiej działalności, jeżeli w ogóle ją 

otrzyma, to nie jest decyzja zależna od nas. W kwestii funkcjonowania kasyna 

w Inowrocławiu wydawaliśmy już kilka opinii, kilka lat temu. Wszystkie one były 

zawsze pozytywne.  
 

Pismo stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 
 

Właściciel lokalizacji wskazanych we wnioskach, akceptuje te propozycje i wyraża 

zgodę na funkcjonowanie któregokolwiek z tych podmiotów w lokalu, który stanowi 

jego własność.  
 

Proszę o przedstawienie opinii Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja. 
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 3 – za podjęciem uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna 

gry na terenie Miasta Inowrocławia (Firma pod nazwą Bookmacher Sp. z o.o.)  
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 5 do protokołu. 
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Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXV/651/2023 w sprawie wydania 

opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Miasta Inowrocławia (Firma pod nazwą 

Bookmacher Sp. z o.o.). 
 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji 

kasyna gry na terenie Miasta Inowrocławia (Firma pod nazwą Medella S.A.): 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja. 
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 4 – za podjęciem uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna 

gry na terenie Miasta Inowrocławia (Firma pod nazwą Medella S.A.)  
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 2. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXV/652/2023 w sprawie wydania 

opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Miasta Inowrocławia (Firma pod nazwą 

Medella S.A.). 

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji 

kasyna gry na terenie Miasta Inowrocławia (Firma pod nazwą Zjednoczone 

Przedsiębiorstwa Rozrywkowe S.A.): 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja. 
 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowanie 5 – za podjęciem uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna 

gry na terenie Miasta Inowrocławia (Firma pod nazwą Zjednoczone Przedsiębiorstwa 

Rozrywkowe S.A.). 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 2. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 7 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXV/653/2023 w sprawie wydania 

opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Miasta Inowrocławia (Firma pod nazwą 

Zjednoczone Przedsiębiorstwa Rozrywkowe S.A.).  
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Ad 9. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Ze względu na ochronę danych osobowych w razie uczestnictwa w dyskusji, proszę 

aby zachować anonimowość osób, których skargi dotyczą.    

 

Danuta Jaskulska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 6 – za podjęciem uchwały i uznaniem skargi za bezzasadną. 
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 0, wstrzym. się –7. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXV/654/2023 w sprawie 

rozpatrzenia skargi. 

 

Ad 10. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 

Danuta Jaskulska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 

 

Głosowanie 7 – za podjęciem uchwały i uznaniem skargi za bezzasadną. 

 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się –2. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXV/655/2023 w sprawie 

rozpatrzenia skargi. 
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Ad 11. Wolne wnioski i informacje bieżące: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy w tym punkcie, ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć 

wnioski dotyczące organizacji prac Rady i Komisji ?  
 

Marcin Wroński – Radny RMI: 

Zwrócił uwagę, aby rozwiązać problem techniczny związany z konsolą na miejscu 

sekretarza obrad.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Z taką uwagą zwróciłem się do Pana technika kilka minut temu. Zasygnalizował, że 

przed sesją wszystko funkcjonowało właściwe i ten pulpit był naprawiany. Mam 

nadzieję, że nie będzie się powtarzać cyklicznie ta sytuacja.    

 

Szanowni Państwo, następną (roboczą) sesję przewiduję na dzień 18 grudnia 2023 r. 

Jeżeli pojawi się osoba pełniąca obowiązki Prezydenta Miasta Inowrocławia, to 

Komisje odbędą się 4-5 grudnia, pod warunkiem, ze zostanie podpisany projekt 

budżetu i zostanie skierowany do Rady.   

 

Przewodniczący RMI przerwał wypowiedź Wiceprzewodniczącego RMI Grzegorza 

Kaczmarka, która nie mieściła się w zakresie punktu wolne wnioski i informacje 

bieżące   informując, że w tym punkcie są poruszane tematy związane z pracą Rady 

i jej Komisjami. 

 

Ad 12. Zakończenie obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam LXXV sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  

 

Sesja trwała od godz. 1002 do godz. 1020. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

Sekretarz obrad: 

 

Jarosław Mrówczyński 
 

Protokółowała:  Agnieszka Bardzińska  

 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  


